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Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Újabb pályázat mutyi áldozata lett Magyarország?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint ahogy a Quaestor-ügyben már megszokhattuk, a Fidesz-MSZP Quaestor-koalíci ó

előszeretettel mutogat egymásra, ha milliárdok elt űnéséről van szó. Ez láthatóan a GO P

botrányban sem lesz másképp . 2015. április 15-én ugyanis nyilvánosságra került, hogy a z

Európai Bizottság felfüggeszti a Gazdaságfejlesztési Operatív Program kifizetéseit, ami 70 0

milliárd Ft támogatást érint . Előre láthatólag 5%-os szankciót fog kiszabni az EU – ellenben a

maguk 10%-os állításával –, ami egyszerű matematikával is 35 milliárd Ft .

Ha a Kormány annyira biztos abban, hogy nincs takargatni valója, és az EU által aggályosna k

talált pályázatokat az MSZP-kormány alatt fogadták el, akkor miért félnek nyilvánosságr a

hozni azokat? Remélem, megértik, hogy az erősen mutyi gyanús földpályázatok után –

amelyeket kétségtelenül a Fidesz-kormány alatt fogadtak el és osztottak ki a haveroknak –

élek a gyanúperrel, hogy ebben a közbeszerzési korrupcióban a maguk keze is – akár csak az

MSZP keze – erőteljesen benne van. Miért is gondolom így? A bizottság 2015 . április 10-én

kelt beszámolójából ugyanis az derül ki, hogy a véletlenszerűen vizsgált pályázatok 2012 -

2013-ban, a második Orbán-kormány idejében nyertek. Brüsszel pedig rendkívül aggályosnak



találta, hogy nem vették figyelembe a gazdaságosság elvét, ugyanis a felhasznált er őforrások

ára nem lehet magasabb a rendes piaci árnál . Ezzel szemben potenciális kedvezményezettek

által benyújtott pályázatok költségvetései több, jelent ősen túlárazott tételt is tartalmaztak .

Egyes esetekben 23-szoros túlárazásról is beszélhetünk .

Tisztelt Miniszter Úr! Ön valóban arra vár, hogy a bizottság példákon keresztül mutasson b e

olyan gyakorlatokat, amit Magyarország adaptálhatna a saját munkamenetére, és ami akár az

összes uniós tagállam számára "példaértékű lehetne"? Elméletileg szakemberek vezetik a z

országot, most pedig úgy tesznek, mintha kezd ő diákok lennének, akik egy tanfolyamon

akarjak elsajátítani a közgazdaságtant és az ország vezetését.

Miniszter Úr, ugye nem azt akarja mondani, hogy olyan emberek vezették a magyar

gazdaságot, akik még azzal sincsenek tisztába, hogyan kell szakszer űen és tisztességesen

levezényelni a pályázati pénzek, az uniós források felhasználását?! Nem az Unió tanácsair a

kellene várni . Jelen pillanatban – sajnos – nem a példaértékű pályázati elbírálással mutat

példát hazánk a többi tagállamnak, hanem azzal, hogy olyan mértékű korruptság, arroganci a

és hatalomvágy uralkodott el a jelen Kormányon, amire valóban nem sok uniós országban va n

példa. Ezt már Brüsszel is észrevette, és láthatóan nem dicsérték meg érte az ország vezetését .

Javaslom, hogy állítsanak fel egy független vizsgálóbizottságot, ami az összes GOP-o s

pályázatot felülvizsgálja, és hozzák nyilvánosságra az ügyben aggályosnak talált pályázatokat .

A Jobbik Magyarország Mozgalom elsődleges feladatának tartja felszámolni a korrupciót

hazánkban . Önöknek csak a mi ,jó stratégiai elképzeléseinket" kellene követni .

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy terveznek teljes kör ű

felülvizsgálatot az elnyert pályázatokban? Hogyan kívánják végrehajtani a

refinanszírozást? Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy ehhez hasonló esetek a

jövőben ne fordulhassanak elő?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . április 28 .
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